
 

Rada Gminy w Waśniowie 

Protokół nr XII/2025 

z sesji Rady Gminy w Waśniowie  

odbytej w dniu 28 kwietnia 2025r 

 

Posiedzenie odbyło się na Sali Konferencyjnej w Urzędzie Gminy w Waśniowie.  

Obrady rozpoczęto 2025-04-28 o godzinie 08:30, a zakończono o godzinie 09:21 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 13 członków. 

Obecni: 

1. Patryk Adamski 

2. Mirosław Chamera 

3. Krzysztof Chojnacki 

4. Paulina Cichoń 

5. Janusz Jop 

6. Marek Kaczmarski 

7. Piotr Kwaśniak 

8. Dariusz Nowak 

9. Andrzej Ostatek 

10. Bożena Porępska 

11. Mariusz Sala 

12. Danuta Serwicka 

13. Krzysztof Surowiec 

14. Małgorzata Ślusarz 

15. Małgorzata Wzorek 

 

1. Otwarcie posiedzenia i sprawdzenie quorum. 

Przewodniczący Rady Gminy Mirosław Chamera otworzył dwunaste posiedzenie Rady 

Gminy, cwarte tegoroczne. Przewodniczący poprosił o sprawdzenie quorum. 

Głosowano w sprawie: 

Sprawdzenie obecności 

Wyniki głosowania 

OBECNY: 13, NIEOBECNY: 2 

Wyniki imienne: 

OBECNY (13) 

Mirosław Chamera, Krzysztof Chojnacki, Paulina Cichoń, Janusz Jop, Marek Kaczmarski, Piotr 

Kwaśniak, Dariusz Nowak, Andrzej Ostatek, Bożena Porępska, Mariusz Sala, Danuta Serwicka, 

Małgorzata Ślusarz, Małgorzata Wzorek 

NIEOBECNY (2) 

Patryk Adamski, Krzysztof Surowiec 

 



 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący stwierdził, iż obrady w dniu dzisiejszym są prawomocne, ponieważ na 15 

Radnych udział w obradach bierze 13 Radnych. 

 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący wyjaśnił, iż zgodnie ze Statutem każdy z Radnych miał doręczony 

w odpowiednim czasie porządek obrad. Zapytał czy ktoś z Pań, Panów Radnych chciał zabrać głos 

w sprawie przyjęcia porządku obrad na dzień dzisiejszy? Zgłoszeń nie było. Przewodniczący 

poddał porządek obrad pod głosowanie.  

1. Otwarcie posiedzenia i sprawdzenie quorum.  

2.  Stwierdzenie prawomocności obrad.  

3.  Przyjęcie porządku obrad.  

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.  

5. Informacja Wójta o działaniach między sesjami.  

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w Uchwale Nr 

VIII/65/2024 Rady Gminy w Waśniowie z dnia 19 grudnia 2024r. w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Waśniów na lata 2025 - 2028.  

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2025 

rok.  

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 

Ostrowieckiego.  

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia „Strategii 

Rozwoju Gminy Waśniów do 2030r.” oraz określenia szczegółowego trybu  

i harmonogramu opracowania projektu strategii, w tym trybu konsultacji  

10. Sprawy różne.  

11. Zakończenie obrad.  

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie porządku obrad. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Mirosław Chamera, Krzysztof Chojnacki, Paulina Cichoń, Janusz Jop, Marek Kaczmarski, Piotr 

Kwaśniak, Dariusz Nowak, Andrzej Ostatek, Bożena Porępska, Mariusz Sala, Danuta Serwicka, 

Małgorzata Ślusarz, Małgorzata Wzorek 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Patryk Adamski, Krzysztof Surowiec 



 

Projekt został przyjęty jednogłośnie, 13 głosów za. 

 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

Przewodniczący wyjaśnił, iż protokół był zwyczajowo wyłożony na godzinę przed 

rozpoczęciem Sesji, dodatkowo można było się z nim zapoznać w Sekretariacie obsługi Rady. 

Przewodniczący zapytał czy ktoś chciał zabrać głos w sprawie przyjęcia protokołu z poprzedniej 

sesji. Zgłoszeń nie było. Przewodniczący poddał protokół pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Mirosław Chamera, Krzysztof Chojnacki, Paulina Cichoń, Janusz Jop, Marek Kaczmarski, Piotr 

Kwaśniak, Dariusz Nowak, Andrzej Ostatek, Bożena Porępska, Mariusz Sala, Danuta Serwicka, 

Małgorzata Ślusarz, Małgorzata Wzorek 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Patryk Adamski, Krzysztof Surowiec 

Projekt protokołu został przyjęty jednogłośnie, 13 głosów za. 

Przewodniczący powitał na obradach Wójta Gminy Waśniów Krzysztofa Gajewskiego, 

Skarbnik Bogumiłę Bugaj oraz koleżanki i kolegów Radnych 

 

5. Informacja Wójta o działaniach między sesjami. 

Przewodniczący poprosił Wójta o zabranie głosu. 

Wójt Krzysztof Gajewski: Spraw jest dość  sporo, ale skrótowo postaram się to jak najszybciej 

przedłożyć: 

- Święta Wielkanocne – spotkanie z sołtysami i  pracownikami urzędu;  

- przybyło nam na terenie 14 nowych druhów strażaków do jednostek na terenie gminy; 

- zaproszenia na 4., na 100-lecie OSP Grzegorzowice;  

- Rowerowe Ścieżki Jeleniowskie. Wczoraj odbyła się Strefa Mistrzostw Polski MTB różnych 

kategorii. 180 startujących obsługiwały straże pożarne. 5 nowych tras. Będziemy mieli kolejną 

edycję w miesiącu czerwcu; 

- Otwarcie oddziału TVP3 Kielce. Byłem osobiście jako Wiceszef Konwentu Wójtów, 

Burmistrzów; 

- umowa intencyjna na temat współpracy z samorządami, jeżeli chodzi o dziedzinę samorządności,  

w tym roku przypada 35 lat od transformacji ustrojowej. Znaczy od 35 lat, od 1990 roku;  



 

- Powiatowy Turniej Wiedzy Pożarniczej „Młodzież zapobiega pożarom”. Nasz uczestnik o punkt, 

przegrał finał wojewódzki tego turnieju. Finał wojewódzki w Końskich 23 maja.  

- Likwidacja barier architektonicznych.   

- Modernizacja gospodarki odpadami. Zakres prac przebiega coraz bardziej intensywnie. 

Porobione są już stropy; 

-  Remont w Kraszkowie, umowa podpisana z Wojewodą, z wykonawcą również, przekazano teren. 

Ustalaliśmy, żeby prace zrobić w okresie przed żniwami, tak żeby nie utrudniać potem przejazdów, 

pracy czy komunikacji. Wykonuje to firma Fart; 

- złożyliśmy wnioski do wojewody o Fundusz Dróg Dojazdowych do pól z kompletną 

dokumentacją i wnioskami większymi chyba niż środki, które dostaniemy; 

-  modernizacja infrastruktury przyszkolnej, podpisana umowa. mieliśmy już trzy narady w sprawie 

budowy, rozbudowy tych placów i w Jeżowie, Waśniowie, na szkole; w Mominie mamy 

przebudowę i dostosowanie pomieszczeń wczesnoszkolnych i przedszkolnych, więc będą to prace 

zewnętrzne, zamówienia na doposażenie, żeby na rozpoczęcie roku szkolnego mogły być te 

obiekty oddane do pracy szkoły;  

- Remont kapliczek i krzyży przydrożnych. Podbudowy jak widać są w wielu miejscach 

przygotowane. Myślę, że wiele tych obiektów uda się zrobić przed majem, natomiast pozostałe 

mają czas realizacji do końca września; 

- Rewitalizacja zbiornika, kolejna narada. Z drona widzimy jak ten plan będzie się prezentował. 

Coraz więcej zamówień, elementów, nasypów, uzupełnienia tego obiektu. Wszystkie próby jakie 

były robione, szczelności, ułożenia warstw najazdowych pod obiektami, które będą stawiane pod 

infrastrukturą, były sprawdzane dogłębnie wierceniami i głębokością położonych materiałów;  

- Budowa świetlicy w Sarniej Zwoli, postęp prac. Fotowoltaika ułożona już jest na dachu. Trwają 

te prace brukarskie. Myśleliśmy, że się uda zrobić, że komisja będzie może w tym nowym obiekcie, 

może wykonawca dałby radę, ale nie dokonamy odbioru technicznego; 

- Fundusz Ochrony Środowiska - czekamy. Wniosek był wykonany w rekordowym tempie. To jest 

518 ton na 383 tysiące środków zewnętrznych. Liczymy, że ta pierwsza edycja z tzw. jedynki  

z Agencji Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa pójdzie. Czekamy na drugą edycję, aby 

pozostałe 600 ton, które są we wnioskach przygotowane odebrać; 

Robimy starania jako samorząd z całego województwa, wszyscy wójtowie, aby odbierać  

ponadgabarytowe opony z terenu wszystkich gmin naszego województwa; 

- Została wypłacona akcyza paliwowa dla wszystkich, którzy wnioski złożyli, prawie 900 tysięcy;  

- Ministerstwo Klimatu i Środowiska zwraca się do wszystkich samorządów w Polsce, żeby 

zachęcić gminy do pełnienia roli operatorów w programie Czyste Powietrze. Tych gmin zgłosiło 

się niewiele, ponieważ samorządy nie są przygotowane do prowadzenia rozliczeń, mieć 

branżowców do ociepleń, do przenikliwości cieplnej i tak dalej. Jesteśmy przygotowani na 

przyjęcie, na dystrybucję i składanie wniosków w Kielcach. Są w dalszym ciągu jeszcze 

niezrealizowane wnioski, dopiero 93 wnioski zostały rozliczone komplementarnie, natomiast 

kolejne prawie 200 jeszcze do dnia dzisiejszego nie ma rozstrzygnięć;  



 

- W tym tygodniu podpiszemy umowę na realizację i modernizację infrastruktury przedszkolnej. 

Wygrała firma Matanet z Lublina za kwotę 794 000. W przetargu uczestniczyły 3 firmy. Mieliśmy 

na to 800.000. Kolejna była prawie o 120 000 większa, a następna prawie o 300 000 większa oferta.  

- Na antenie radiowej mówiłem, mówiłem o tym z sołtysami - dostaliśmy pismo od pana Ministra 

Gawkowskiego, że zostaje uruchomiony program, na który 2,5 miliarda zł z KPO na tak zwane 

„białe plamy”, jeżeli chodzi o szerokopasmowy Internet. Stosowne pismo napisaliśmy do 

Ministerstwa Cyfryzacji, już kolejne pismo i ubiegaliśmy się od samego początku, aby wszystkie 

miejscowości zostały ujęte w tym programie. Dzisiaj możemy mieć 1.724 przyłączy szybkiego 

Internetu, w niektórych miejscowościach faktycznie jest na 50 domów 8-7 przyłączy. Natomiast 

tam gdzie nie ma Internetu i zbieramy podpisy i przesłamy do Nexery, to  jest powiedzmy 4/5 

chętnych na szybki Internet. Zwróciłem się, żeby naszą Gminę plus te miejscowości, które nie 

mają: Worowice, Stryczowice, mówię też Kotarszyn, Momina, ale również Pękosławice, Rudy, 

Nosów Kolonie, Nosów, Czażów Kolonie, Boleszyn Kolonie, Boleszyn i te miejscowości, które 

nie mają tego, pojedyncze posesje, zwróciliśmy się o uwzględnienie nas w programie cyfryzacji  

i likwidowania białych plam. Mówimy, że jesteśmy gminą typowo rolniczą. W miejscowości 

mamy 42 z przysiółkami. Rozrzut jest bardzo duży, w związku z czym żadna firma nie wejdzie 

komercyjnie. Jeżeli nie będziemy w tym programie ujęci, to będzie bardzo ciężko to wyrównać  

i nie chcemy znowu gdzieś tam w tyle zostać, żebyśmy znowu mogli ten proces nadrabiać; 

- Podpisaliśmy umowę z Urzędem Marszałkowskim, byłem z panem Sławkiem Kopaczem ze 

Związku Gmin, jako Przewodniczący Związku Gmin, jako Przewodniczący zgromadzenia.  

Mamy ponad 17 milionów na 6 gmin. Musimy określić już, żeby uruchomić procedurę w miesiącu 

maju lub pod koniec maja na magazyny energii dla obiektów, które już mają instalacje 

fotowoltaiczne. Wszystkie gminy mają na to, aby zgłosić potencjalnych już nabywców tych 

urządzeń, mamy 2 tygodnie. Są to parasolowe projekty, jak wiemy i to są projekty, które nie 

możemy robić na obiektach użyteczności publicznej; 

- wykonywane są prace związane z przeglądami na szkołach, do remontów, na obiektach, które 

mamy do wykonania, ale również trwają opinie projektów organizacyjnych szkół. Bardzo mocno 

szczegółowo przygotowaliśmy materiał i analizujemy wszystkie wydatki w oświacie: koszty 

utrzymania, obsady. Są bardzo duże koszty, dzieci nam ubywa, nie przybywa, w związku z czym 

trzeba taką mieć bardzo mocną analizę szczegółową, którą chcemy wprowadzić oszczędności; 

 - zakończyliśmy temat wodociągów w Skoszynie, z odbiorem. Jesteśmy już po uzgodnieniach  

i firma do końca czerwca tego roku załączy urządzenia fotowoltaiczne na ujęciu  

w Kowalkowicach. Temat prowadzony przez Związek Gmin Gór Świętokrzyskich;  

Przetargi, jak będzie również z przetargiem na magazyny energii czy te, które były wykonywane, 

czy są w trakcie, idą przez Związek Gmin Gór Świętokrzyskich. Całe te dokumentacje i materiały 

przygotowuje nam pani mecenas, od strony formalnej, przetargowej, ponieważ są to duże 

pieniądze, 17 milionów dla 6 gmin, w związku z czym cała specyfikacja i wszystko to, co wymaga 

przepisów szczegółowych, bo są to środki zewnętrzne, unijne, które są w sposób bardzo 

transparentny przestrzegane, rozliczane; 



 

- przypominam, można składać wnioski o odbiór folii rolniczej czarnej i po sianokiszonce, folii 

tunelowej, opakowania po nawozach, worki Big Bag. Zbieramy te informacje do końca czerwca, 

a potem chcemy w miesiącu koniec września, początkiem października również odebrać całą tą 

infrastrukturę; 

- Mamy komunikat o zachowanie ostrożności przy pracach przy liniach energetycznych, ponieważ 

podczas prac polowych dochodziło do porażenia prądem i na ciągach energetycznych. Taki apel 

kierujemy, do rolników również i tutaj, dajmy na stronę urzędu również;  

- prace związane ze szczepieniami ochronnymi przeciwko wściekliźnie - każdy mieszkaniec, który 

ma czworonogi, jest zobligowany prawem do tego, aby okazać się dowodem na to, że dany pies 

czy kot, bo mówię w większości mówię o psach, że są zaszczepione przeciwko wściekliźnie. To 

ustawa obliguje nas. Takie szczepienia były w poszczególnych sołectwach. Kto tego nie dopełnił, 

to musi po prostu na własną rękę potem takie uprawnienie mieć; 

-  mówimy też o szczepionkach, które były zrzucane przeciwko wściekliźnie, szczególnie  

w terenach leśnych; 

- są pojedyncze zgłoszenia zwierząt, gdzieś tam leżących czy padniętych. Takie telefony 

przyjmujemy. I oczywiście utylizujemy i zgłaszamy do odpowiednich służb.  

Przewodniczący podziękował  Wójtowi za sprawozdanie co się wydarzyło na terenie gminy od 

ostatniej sesji do dnia dzisiejszego. 

 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w Uchwale Nr 

VIII/65/2024 Rady Gminy w Waśniowie z dnia 19 grudnia 2024r. w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Waśniów na lata 2025 - 2028. 

Przewodniczący wyjaśnił, iż zagadnienie wyjaśniła Skarbnik na komisjach tematycznych. 

Zapytał czy ktoś z pań, panów radnych chciał zabrać głos w sprawie niniejszego projektu uchwały? 

Zgłoszeń nie było. Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie.  

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w Uchwale Nr VIII/65/2024 Rady 

Gminy w Waśniowie z dnia 19 grudnia 2024r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Waśniów na lata 2025 - 2028. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Mirosław Chamera, Krzysztof Chojnacki, Paulina Cichoń, Janusz Jop, Marek Kaczmarski, Piotr 

Kwaśniak, Dariusz Nowak, Andrzej Ostatek, Bożena Porępska, Mariusz Sala, Danuta Serwicka, 

Małgorzata Ślusarz, Małgorzata Wzorek 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 



 

Patryk Adamski, Krzysztof Surowiec 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. 13 głosów za  

 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 

2025 rok. 

Przewodniczący wyjaśnił, iż en projekt uchwały również był omawiany przez panią Skarbnik 

na komisjach tematycznych. Zapytał czy ktoś z pan panów radnych chciał zabrać głos? Zgłoszeń 

nie było. Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie.  

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2025 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Mirosław Chamera, Krzysztof Chojnacki, Paulina Cichoń, Janusz Jop, Marek Kaczmarski, Piotr 

Kwaśniak, Dariusz Nowak, Andrzej Ostatek, Bożena Porępska, Mariusz Sala, Danuta Serwicka, 

Małgorzata Ślusarz, Małgorzata Wzorek 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Patryk Adamski, Krzysztof Surowiec 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie, 13 głosów za. 

 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 

Ostrowieckiego. 

Przewodniczący wyjaśnił, iż jak mówili na komisjach tematycznych udziela się pomocy do 

budżetu Powiatu Ostrowieckiego w formie dotacji celowej w wysokości 22 tys. 605 zł, która ma 

być przeznaczona na doposażenie Szpitala Powiatowego w Ostrowcu - zakup łóżek, szafek  

i taboretów na oddział urologiczny i oddział chirurgiczny. Dotacja jest solidarna ze wszystkimi 

gminami. Kluczem do obliczenia wysokości pomocy jest suma zapotrzebowania podzielona na 

ilość mieszkańców na terenie każdej gminy. Przewodniczący zapytał czy ktoś z pań, panów 

radnych chciał zabrać głos w sprawie niniejszego projektu uchwały? Zgłosił się Wójt.  

Wójt Krzysztof Gajewski: Tak jak mówiliśmy na komisjach,  na spotkaniu Konwentu Wójtów, 

burmistrzów naszego powiatu przyjmowaliśmy takie już wcześniejsze informacje o tym, że będzie 

inwestycja w postaci kapitalnego remontu tych dwóch oddziałów i że środki są na remont. Nie ma 

natomiast środków na zakup czy dofinansowanie zakupu niezbędnego wyposażenia tych dwóch 

oddziałów. I tak, przyjęliśmy takie rozwiązanie faktycznie, że na koniec roku liczba statystyczna 

mieszkańców poszczególnych gmin daje sumę około 100 000 mieszkańców. Kwota, która jest 

potrzebna 350 podzielona wychodzi średnio 3,50 od mieszkańca. I to ta kwota, która jest wpisana 



 

w przedmiotową uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej daje po prostu nam tą kwotę 

finalną po stronie naszej gminy. Wszystkie gminy naszego powiatu, zdeklarowały się wspólnie i 

solidarnie podjąć treść tych uchwał po to, aby zmodernizować i zakończyć ten proces doposażenia 

szpitala w niezbędny sprzęt.  

Przewodniczący podziękował, zapytał czy ktoś chciał jeszcze zabrać głos. Zgłoszeń nie było. 

Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 

Ostrowieckiego. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Mirosław Chamera, Krzysztof Chojnacki, Paulina Cichoń, Janusz Jop, Marek Kaczmarski, Piotr 

Kwaśniak, Dariusz Nowak, Andrzej Ostatek, Bożena Porępska, Mariusz Sala, Danuta Serwicka, 

Małgorzata Ślusarz, Małgorzata Wzorek 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Patryk Adamski, Krzysztof Surowiec 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. 13 głosów za. 

 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia „Strategii 

Rozwoju Gminy Waśniów do 2030r.” oraz określenia szczegółowego trybu  

i harmonogramu opracowania projektu strategii, w tym trybu konsultacji 

Przewodniczący wyjaśnił, iż szczegóły omawiał pan Kierownik Referatu Technicznego na 

komisjach tematycznych. Zapytał czy ktoś z pań, panów radnych chciał zabrać głos? Zgłosił się 

Wójt. 

Wójt Krzysztof Gajewski:  Czasu mamy niewiele, dlatego tak procedujemy. Po uzgodnieniu 

wcześniej, przygotowaniu stosownych materiałów, chcemy, aby ta forma, opracowanie siatki, 

można powiedzieć, celów strategicznych tego planu, bo to będzie ściśle współpracowało z tym, co 

musimy zrobić do 30 czerwca następnego roku - planowanie przestrzenne. Wszystkie te cele, 

uwarunkowania formalne, które są pod względem wystąpień, oceny, opinii różnych podmiotów, 

orzeczeń i stanowisk, musimy otrzymać jak najszybciej, po to, aby opracowanie tego projektu 

strategii rozwoju, konsultacje przeprowadzić, i żebyśmy jak najszybciej spięli całą tą strategię 

rozwojową, która będzie nam dawała zupełnie inne możliwości dotyczące sposobu uwzględniania 

wszystkich założeń, ustaleń i rekomendacji, bym powiedział, które do planu przestrzennego będą 

niezbędne i konieczne. Dlatego taka treść uchwały. Chcemy, aby ta strategia mogła być 



 

zrealizowana jak najszybciej, abyśmy wyrobili się z całą tą terminologią, która jest określona 

ustawą sejmową. Bardzo proszę o podjęcie uchwały.  

Przewodniczący podziękował, zapytał czy ktoś chce jeszcze zabrać głos. Zgłoszeń nie było. 

Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie.  

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia „Strategii Rozwoju 

Gminy Waśniów do 2030r.” oraz określenia szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania 

projektu strategii, w tym trybu konsultacji 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Mirosław Chamera, Krzysztof Chojnacki, Paulina Cichoń, Janusz Jop, Marek Kaczmarski, Piotr 

Kwaśniak, Dariusz Nowak, Andrzej Ostatek, Bożena Porępska, Mariusz Sala, Danuta Serwicka, 

Małgorzata Ślusarz, Małgorzata Wzorek 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Patryk Adamski, Krzysztof Surowiec 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. 13 głosów za 

 

10. Sprawy różne. 

Przewodniczący zapytał czy ktoś w tym punkcie chciał zabrać głos? Zgłosił się Wójt. 

Wójt Krzysztof Gajewski: Pierwszego [maja] jest święto, drugiego w piątek pracujemy, 

trzeciego mamy święto Konstytucji 3 Maja. Czwartego święty Florian i uroczystość  

w Grzegorzowicach o godzinie 13:00, msza polowa i stulecie jednostki straży pożarnej. 

Zapraszamy wszystkich.  

Trzeciego maja w Waśniowie o godzinie 8:30 mamy złożenie wiązanek za poległych za ojczyznę. 

Potem o godzinie 9:00 zbiórka jednostek sztandarów przed Urzędem i uroczysta mszę świętą  

w intencji Ojczyzny – również zapraszamy. Otrzymaliśmy zaproszenia od pana Wojewody do 

Kielc na obchody Dnia Flagi i Dnia Konstytucji, będziemy uroczystości celebrować u siebie.  

W Grzegorzowicach będzie również msza za Ojczyznę, strażaków i jest to dzień podziękowania 

za pracę służb i strażaków. Dziękujemy im za szkolenia, za gotowość niesienia pomocy ludziom. 

Takie życzenia kierujemy z panem Przewodniczącym tutaj i w mediach i do poszczególnych 

jednostek. Dziękujemy za zaangażowanie, za pracę na rzecz lokalnego społeczeństwa. Bardzo 

mocno angażują się w pracę nie tylko na rzecz jednostek, ale środowisk. W składzie Rady obecni 

są strażacy, dziękuję im: Mariusz Sala, Krzysiek Chojnacki zawodowy strażak, ale ze strażą 

związany, Jacek Kaczmarski, Piotr Kwaśniak. Dziękuję im, bo jest to pewne przełożenie również 

na grunt tych działalności straży, operatywności.  Podziękowania, które były adresowane na 



 

zebraniach strażackich pod kątem Rady Gminy, Urzędu, wszystkie działania, które podejmujemy 

z troską o bezpieczeństwo nasze wspólne. Im więcej mamy ludzi przygotowanych, 

przeszkolonych, wyposażonych, doposażonych czy to w sprzęt, czy w umiejętności, tyle jest 

lepszego oddziaływania na to, co się dzieje wokół nas. Ochrona ludności bardzo mocno na 

wszystkie jednostki OSP nakłada obowiązki, będą wszyscy szkoleni, będą wszyscy również 

zaewidencjonowani w systemie gotowości czy przygotowania do działań, niesienia pomocy, nie 

tylko tej na miejscu, ale tej zewnętrznej. Będziemy tworzyli tak zwane grupy wsparcia dla 

jednostek państwowej Straży Pożarnej, tworzymy kolumnę obwodową wsparcia dla Komendy 

Wojewódzkiej Państwowej Straży Pożarnej. Te jednostki również mogą liczyć na sprzęt i na pomoc 

zewnętrzną. Bo jeżeli tak określiliśmy zadania, które są, będą również adresowane przez 

wyposażenie, doposażenie. Dlatego muszą spełniać wszystkie normatywy powiększające, 

chociażby ilość przygotowanych osób, ratowników, ratowników medycznych, sprzętu, gotowości 

ludzi, bazy sprzętowej i tak dalej. określaliśmy również,  że wszystkie obiekty, które są na terenie 

naszej gminy, są zinwentaryzowane i są tak zwanym zabezpieczeniem, również lokalowym, dla 

ewentualnych działań, które by miały miejsce. Jeszcze raz wszystkim druhom, strażakom, 

zaangażowanym przy całej Radzie chciałem podziękować za taką przychylność również w tym 

kierunku, że te straże nasze naprawdę są na bardzo dobrym, żeby nie powiedzieć bardzo wysokim 

poziomie i wyszkolenia, i przygotowania, i bazy, którą dysponujemy. Ale tak jak powiedziałem, 

będą musieli spełniać zupełnie jeszcze inne wymogi. My też, bo będziemy zobligowani, abyśmy 

musieli mieć sprzęt jeszcze inny w dyspozycji komunalnej, innej na wypadek dowozu wody pitnej, 

zabezpieczenia terenu, miejsca ewakuacyjnego i szereg innych rzeczy, o których tutaj nie będę 

mówił. Dziękuję.  

Przewodniczący podziękował, zapytał czy ktoś jeszcze chciał zabrać w tym punkcie głos? 

Zgłoszeń nie było  

 

11. Zakończenie obrad. 

Przewodniczący obrad podziękował wszystkim za przybycie i udział w sesji a następnie 

zamknął dwunaste posiedzenie Rady Gminy w Waśniowie. 

 

Przygotowała:          Przewodniczył: 

 

 Anna Dudek          Mirosław Chamera  

 


